
Zápis  
z jednání členské schůze (VH) SVPZP dne 30.9.2010 v Ostrovačicích 
Přítomni: dle presenční listiny 
Host: dr. Kopeček, AVDZP 
 
Jednání zahájila a řídila Š. Dvořáková, místopředsedkyně. 
 
1. Zpráva o činnosti (od 20.4.10): 
1.1 Dotační program (Tempo Training)- provedeny přípravné práce, zajištěny podklady pro přidělení 

dotace. 
I přes naplnění požadavků nám nebyly v konečné fázi přiděleny prostředky. Úkol bude dále 
sledován, neboť p. Ochodek nás informoval, že budou i další možnosti. 

1.2  Zdrav. pojišťovny – jednání ve věci obsahu „smlouvy o dodání… „ - návrh OZAP připomínkován, 
bylo 

jednáno s dr. Veberovou, zatím bez závěru. Na ústřední VZP jednáno až na základě intervence dr. 
Kopečka u ředitele Horáka (ing. Krupička+Š. Dvořáková). Výsledkem je ustavení prac. skupiny č. 4 
VZP, s účastí dr. Soharové, kontaktní pracovník ing. Jelínek, ved. odd. ZP . VZP má záměr na 
zrevidování celého číselníku, požadavky na sjednocení terminologie, vytváření kategorizace ve sk. 
7 a 12. Pí Dvořáková konstatovala, že 
styl jednání se zkvalitnil; podklady pro terminologii byly na VZP zaslány; zatím bez odezvy. SVPZP 
vyjádřilo svou připravenost ke spolupráci (jako již několikrát). 

1.2 Aktivity představenstva – schůze 8.6.2010 (Amoena) – k programu vzdělávání; 17.8.2010 
Černošice 
(objekt ing. Tichého) – řešení rezignace ing. Krupičky v SVPZP a AVDZP. Účastníci se shodli na 
tom, 
že do řádných voleb bude výkonnou předsedkyní pí Dvořáková, do představenstva AVDZP navržen 
ing. Tichý.Dále diskutováno o samotné existenci SVPZP vzhledem k nízké aktivitě členů a neochotě 
k vyšším formám spolupráce. 14.9.2010 schůze (Proma-Reha, Č. Skalice) – příprava členské 
schůze, 
diskuse k dalším perspektivám SVPZP, k formám součinnosti s AVDZP. Součástí byla i exkurse do 
výrobní jednotky Proma- Rehy. Ing. Tichý projedná na zasedání AVDZP 23.9. a bude informovat 
(viz dále). 

 
2. Spolupráce se zdrav. pojišťovnami a MZ: 
2.1 VZP – proběhla 2 jednání s ing. Jelínkem; zájem o spolupráci v kategorizaci. Další termín neurčen. 

K řešení  
z naší strany je zejména úhrada za cirkulaci (není v číselníku). Ing. Jelínek upozornil, že číselník v  
elektronické podobě včetně aktualizací musí smluvním firmám poskytovat KP VZP včas a 
bezplatně. 
VZP bude i nadále zařazovat do číselníku nové i nadstandardní ZP s příslušnou dokumentací; pro 
ostatní 
Zdravotní pojišťovny číselník slouží k využití, ale není přísně závazný. 

2.2 MZ – zatím nejsou navázány nové kontakty (změny na pozicích); event. spolupráce bude 
sledována. 

 
 
3. Analýza potřeb členů : 
Členská základna byla v rámci pozvánky požádána o zaslání názorů na další trendy činnosti SVPZP 
vzhledem ke konstatované pasivitě a neochotě podílet  se na vícepracích. Tento stav se obrazil i na 
reakci na uvedenou žádost- připomínky a náměty zaslala pouze fa REJA! Navrhuje sdílení showroomů 
v regionech-ideu lze podpořit, ale záleží na dohodě jednotlivých firem. Závažnější připomínka se týkala 
VZP – odmítá poskytovat přehledy vydaných ZP tou kterou firmou, údajně pro složitost postupu. 
Naopak zjištěno, že tato data jsou někde vydávána konkurenčním firmám. Konstatováno, že nejde o 
technicky náročnou záležitost a že by bylo vhodné, v rámci jednání ve sk. 4 VZP, stanovit i určitá 
pravidla v této oblasti. Vzhledem k tomu, že ing. Jelínek přislíbil účast na další schůzi SVPZP, bude 
vhodné toto připomenout (možná i prostudovat zákon o přístupu k informacím). 
 
4. Jak dále v SVPZP: 



Ing. Tichý informoval o jednáních s AVDZP, kde jsme kolektivním členem (39 firem)a některé firmy (7) 
i individuálními členy. Přechod více firem na individuální členství by v praxi znamenal jejich odtržení od 
aktivit, neboť by na členství finančně nedosáhli.  Na druhé straně váha a autorita AVDZP je výrazně 
vyšší, což se již projevilo v jednání s VZP. Proto byla navržena možnost v rámci AVDZP vytvořit jakou 
sekci pro řešení našich problémů; i když sortiment členských firem je velice průřezový, je sjednocen 
smlouvami se zdravotními pojišťovnami a prací s poukazy, kde se vyskytují analogické problémy.  
K řešení se vyjádří dr. Kopeček (dále). 
Závěr: V rámci schůze provedeno zjišťování, zda být či nebýt. Přítomní se jednohlasně shodli na 
zachování SVPZP a nalezení optimálního propojení s AVDZP. 
 
5. Informace AVDZP: 
Dr. Kopeček pozdravil přítomné a informoval jak o stálé činnosti AVDZP, tak i o aktuálních akcích, na 
kterých se naši členové mohou podílet. Jde zejména o výstavní akce Medical Fair (Azerbajdžan, 
Kazachstan) a Zdravoochraněnije (Moskva) a další – viz webové stránky AVDZP. Informoval o odborně 
zaměřených sekcích a možnostech podpory exportu s tím, že AVDZP se v r. 2011 stane členem Svazu 
průmyslu, což rozšíří další množnosti spolupráce. Záměr SVPZP změnit kolektivní členství v sekci 
hodnotil kladně, ovšem s tou výhradou, že pracovní a organizační kapacity sekretariátu AVDZP jsou 
zcela vyčerpány a tyto práce si i nadále bude zajišťovat SVPZP samostatně. 
Dále informoval o aktualizaci Katalogu AVDZP – podklady do konce roku; předpokládá se každoroční 
aktualizace. 
 
6. Z diskuse: 
- k zjištění konkrétních stanovisek čl. firem bude všem rozeslán dotazníček/průzkum; 

představenstvo věří, že 
se členům podaří aktivně reagovat; 

- zvážit ustavení f-ce placeného „tajemníka“ – dosud většinu organizačních prací  zajišťovala pí 
Karešová 
jako pracovnice Erilens nad rámec svých povinností (patří jí náš dík, ale nelze to provozovat stále); 

- vytipovat společné problémy a stanovit cíle, ale i s možným časovým harmonogramem; 
- členové by měli nabídnout své síly k doplnění představenstva; 
- zvážit konání členské schůze do konce r. 2010 
 
7.  Info z kontrolní komise: 
Ing. Tichý informoval o kontrole předání f-ce předsedy (rezignace ing. Krupičky) jako kusé a neúplné. 
Pí Dvořákové nebyly předány (i přes příslib) písemnosti. Ing. Krupička bude nadále urgován. 
Platební morálka – 3 dlužníci, urgováni. 
Celková zpráva bude předmětem další členské schůze. 
 
Zapsala: Adlová 
             30.9.2010 


